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1. Mötets öppnande 
 Arne Karlsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
2.   Närvarande 
 Arne Karlsson, Margaretha Lundgren, Lars Andersson, 
 Bo-Göran Jönsson, Karin Bengtsson, Jörgen Ring och Anders Bengtsson. 
 Frånvarande: Jocke Berg. 
 
3.  Godkännande av dagordning för mötet 
 Föreslagen dagordning godkändes. 
 
4.  Val av justeringsman 
 Anders Bengtsson valdes till att justera dagens protokoll. 
 
5. Justering av föregående mötesprotokoll 
 Protokollet från föregående styrelsemöte godkändes. 
 
6. Ekonomi 
 Ekonomin är mycket god. För närmare information kontakta Maggan eller 
 Arne. 
 - Pengarna från Akka har kommit. 
 - Moppe korven och senapen är inköpta. 
 - Bokföringsprogrammet är igång. 
 - P.g.a. att skrivaren blev försenad blev vi kompenserade. 
 - Information om ersättningen för utfört arbete i Akkas egna lokaler. 
 - Akka har ännu inte ändrat till den nya hyran. Arne undersöker varför. 
 
7.  Rapport moppekommittén 
 - 29/3 startade Tisdagskörningarna. Det har varit mellan 6-13deltagare. 
 - 16/4 körde 8st Blau Rögs Vårrunda i Önnesköp. 
 - 8/5 deltog 6st i Mackarallyt i Vollsjö. 
 - Lars kommer att skriva riktlinjer för  
de som kör i ledningen för 
 Tisdagskörningen och väljer att fika på klubblokalen. 
 
8.  Rapport fastighetsutskottet 
 - Arne, Kent, B-G, Basse och Östen har fixat Akkas egna lokaler. 
 - Gräsmattan uppgrävd för kabel till Akkas gårdsplan. 



 
 
 
 
 
 
 
 - Arne kollar om Frasses kan ta bort stubbarna på framsidan av lokalen. 
 - Buskarna på baksidan behöver klippas. Fråga Basse om han fixar dem. 
 - Vi avvaktar med larmet då det inte är kopplat till något larmbolag. 
 - Lysrören till har bytts till LED. 
 - Jakten på container fortsätter. 
 
9. Kommande arrangemang 
 14/5 Moppedagen. Lars informerade, det ser bra ut med folk, allt är inköpt. 
 Utställning av mopeder, gamla bilar, Eurocar kommer med 2 husbilar, X-
 raiders har informerat att han kommer. Pierre och Radio 4U kommer och 
 sänder live. 
 Hinderbanan skall byggas på fredagskvällen. 
 
 19/5 Information om Solceller. 
 
 26/5 Bjäre Moppers Kristihimmelfärds runda, sista anmälan 15/5, efteranmälan 
 på plats till högre pris. 
 
 6/6 Motorhistoriska dagen på Besikta. 
 Arne informerade, allt utom strömmen är klart på Besikta. Arrangemanget är 
 anmält till Skånska Motor Historiska Klubben. De kommer ut och kollar 
 arrangemanget efter som de delar ut pris till bästa arrangemang. 
 Utställare bjuds på kaffe och kaka. 
 
 27/9 Söderslättsrundan med start i Östra Grevie. 
 Arne informerade, budgeten är lagd. 19 personer har anmält sig till att hjälpa 
 till som funktionärer. Rundan blir ca 5mil. 
 
10.  Bordlagda frågor 
 Tröjorna är på tryckning. Priset har gått upp 20kr/tröja. Ökningen kommer att 
 tas ut på de tröjor som inte är förbeställda. 
 
 Jakten på container fortsätter. 
 
11. Inkommen post 
 Endast en räkning har kommit in. 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
12. Övrigt 
 - Arne, Akka har kommit med en förfrågan om det är någon som är intresserad 
 av att städa deras lokaler? 1,5 timme 2ggr i månaden. Någon form av 
 ersättning kommer att ges. 
 Moppekorv icke medlemmar kommer endast att kunna köpa dem på våra 
 arrangemang (grillade). Medlemmar kan köpa dem i paket. Senapen kan alla 
 köpa. 
 Anders lämnar information om våra arrangemang till Trelleborgs Kultur och 
 Fritids Facebooks sida. 
  
 - Maggan inget idag. 
  
 - Anders har fått förslag från en medlem om att de som kör Tisdagsrundan 
 skulle få gratis kaffe de gånger man fikar på klubblokalen. Vi avvaktar. 
 
 - Karin inget. 
  
 - B-G inget. 
 
 - Lars inget.  
  
 - Jörgen inget idag. 
 
13.  Nästa möte 
 Nästa styrelsemöte 6/7 kl 17,30 
 
14. Mötets avslut 
 Arne tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
Vid protokollet 
 
_______________________                         ___________________________ 
Karin Bengtsson (sekreterare)                       Arne Karlsson (ordförande) 
 
 
Justeras ________________________ 
             Anders Bengtsson 


